
Aan: Raadsgriffier Gemeente Oss, dhr. Van den Akker

Van: Bewoners Terwaenen Oss

CC: De Gemeenteraad Oss

Goedenavond allen,

Bedankt dat we vanavond onze zienswijze hier kenbaar mogen maken.

In 2011 hebben wij hier ook gestaan als de bewoners van Terwaenen. En hebben wij als 
bewoners onze zienswijze over de communicatie evenementen kenbaar gemaakt, tijdens een 
raadvergadering van de Gemeente Oss. En nu staan we hier helaas weer.

Graag willen wij onze zienswijze over de manier van communicatie evenementen met u delen. 
Wij vragen u niet om hierover een oordeel te vellen. Maar u mag uiteraard wel een mening 
hebben.

Tegenwoordig wordt er helemaal niet meer gecommuniceerd met de bewoners 
van Terwaenen.
Zo hebben wij hebben wij uit het Brabants Dagblad van woensdag 12 
februari jongstleden moeten vernemen dat er een paaskermis komt op de Parkeerplaats van 
de Eikenboomgaard in Oss, voor degene die dit niet weten, de parkeerplaats Eikenboomgaard 
grenst aan de appartementen van Terwaenen. De vergunning is al verleend werd er 
geschreven. Op donderdagavond 13 februari hebben wij een schrijven ontvangen van de 
Gemeente Oss over de Paaskermis waarin we geïnformeerd zijn over dit evenement.
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Waarom de Gemeente Oss gekozen heeft om hier NIET over te communiceren met de 
bewoners is ons een raadsel. Er is wel gecommuniceerd maar dat is gebeurt op basis van 
willekeur en dat maakt het eigenlijk alleen nog maar erger.

De meest goede procedure zou zijn geweest als de Gemeente Oss ervoor zou hebben 
gekozen nadat het verzoek / aanvraag voor het evenement Paaskermis/ feesten binnen is, om 
een schrijven huis aan huis te verspreiden onder de bewoners en ondernemers van Terwaenen. 
Zodat elke bewoner / ondernemer, indien wenselijk zijn of haar bezwaar, wanneer men dat 
wenst, kenbaar had kunnen maken.
Nog beter is als de Gemeente Oss de overweging had gemaakt om een inspraakavond te 
organiseren. Dan had eenieder zijn of haar zienswijze kenbaar kunnen maken en wellicht 
hadden we elkaar ergens in het midden kunnen vinden. Maar dat is niet gebeurt, helaas.

De Osse politiek staat ver van centrumbewoners af. En heeft geen idee wat er speelt in het 
centrum en wat er leeft bij de centrumbewoners dat heeft men bij deze, maar weer eens 
bewezen. Bewoners en ondernemers zorgen voor reuring in het centrum, natuurlijk horen 
daar zoals in elke stad evenementen bij. Maar de centrumondernemers zullen in het beginsel 
toch degene moeten zijn die bezoekers trekken naar de stad.
Begrijp ons niet verkeerd, de bewoners zijn niet tegen evenementen in het centrum. Maar er 
zit wel een limiet aan het soort grote evenementen wat je voor de deur wilt hebben en kunt 
verdragen.
De kermis, het Halfvastenfeest, classic on wheels en de wekelijkse markt (2 keer per week) 
geven al behoorlijk wat overlast en nemen een stukje van het woongenot weg.  Nog meer 
evenementen voor de deur is onacceptabel de appartementen op Terwaenen zijn hier niet op 
gebouwd. Deze zijn van 1980 er waren toen hele andere geluidsnormen. De decibellen zijn 
alleen maar toegenomen de afgelopen jaren. Als de halfvastentent op de parkeerplaats de 
Eikenboomgaard staat horen wij op Terwaenen het hele weekeind een dikke brommende Bas 
dreun. Dat is niet prettig kan ik u vertellen. Ik wil u erop wijzen dat u pas weet wat 
(geluids-)overlast is als u dit zelf ervaart. 
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In elke andere stad hebben bewoners die aan een evenementen terreinen c.q parkeerplaats 
wonen drie evenementen per jaar voor de deur, die norm is het maximale. In Oss nemen ze 
het niet zo nauw met het woongenot van Centrumbewoners en wat je als mens aan geluids-
overlast kan incasseren.

In het Brabants Dagblad was te lezen dat het voornemen is om van de Paaskermis / feesten 
mogelijk een traditie te maken. Een traditie die wij niet voor onze deur willen hebben. En in 
het beginsel was dit ook helemaal niet de bedoeling. Het Centrum Management heeft de 
Parkeerplaats Eikenboomgaard als terrein voor dit evenement aangewezen. Dat is klakkeloos 
gevolgd zonder dat er maar iemand over na heeft gedacht wat de consequenties zijn voor de 
bewoners en ondernemers van Terwaenen. Wij hebben net als jullie een baan en werken de 
hele week hard. En natuurlijk weet je als centrumbewoner dat er evenementen plaatsvinden in 
het Centrum, maar Genoeg is wel Genoeg. Dit evenement betekend 13 uur per dag, 4 dagen 
lang geluidsoverlast. En dan spreek ik nog niet over de op en afbouw. En de overlast rondom 
het evenement.

Het feit dat er geen communicatie is geweest met de bewoners van Terwaenen is 
een kwalijke zaak. Als bewoners zullen wij ook de mogelijkheden onderzoeken voor het maken 
van bezwaar (we zijn hier al mee bezig). Dit vinden wij jammer dat het (weer) op deze manier 
moet, het had ook anders gekund of het kan ook nog anders. Want voor uw informatie, je 
kunt gewoon met ons in gesprek gaan. Voor zover bekend zijn wij allen redelijke mensen. 
Want waarom zijn de bewoners van Terwaenen totaal buiten beschouwing gelaten? En is er 
wel gecommuniceerd op basis van willekeur. Dat zouden wij wel eens willen weten. Hierop 
willen wij heel graag een antwoord hebben.


